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Talouden tasapainottamisohjelma vuosille 2023 – 2030 

 

Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat ja muu kokousyleisö, 

Kaupunginhallituksen päätösesityksessä tasapainottamisohjelmasta on jätetty pois 

kouluverkkosuunnitelma myöhempää käsittelyä varten. Toteamme siitä tässä vaiheessa seuraavaa:  

Pienten koulujen osalta oppilasennusteissa on liian suurta epävarmuutta, että niihin nojaten voitaisiin lyödä 

kiinni koulujen kohtaloa. Oppilasennuste toisensa jälkeen näyttää lapsien loppuvan ”muutaman vuoden 

päästä”. Näin on ollut jo vuosikausia, mutta ennusteet eivät ole toteutuneet. 

Keskuskoulun osalta hämmästelemme, että vuosi toisensa jälkeen poliittisessa päätöksenteossa rakennus 

halutaan osoittaa muuhun kuin alakoulun käyttöön. Vaikka rakennuksessa on puutteensa, ovat sekä 

oppilailta että vanhemmilta tulleet palautteet koulusta pääsääntöisesti positiivia. Keskustan alueen 

kouluverkkosuunnitelmien kytkeminen tässä vaiheessa Monikampus -hankkeeseen on mahdotonta, sillä 

hankkeesta ei ole tarpeeksi tietoja saatavilla, esimerkiksi kustannuksista. 

Yleisesti ottaen toteamme, että lapset ja nuoret tulee nähdä voimavarana ja haluamme heihin panostaa, 

emmekä tarkastella heitä pelkkinä kuluerinä. 

Tasapainottamisohjelman lähtökohtana on, että nykyisin toimin vuonna 2030 taseeseen kertynyt ylijäämä 

on muuttunut noin miljoonan euron alijäämäksi. Tasapainottamissuunnitelman toteutuessa 

kokonaisuutena, ylijäämä kasvaisi noin 17 miljoonaan euroon. Ilman kouluverkkoa toteutettu 

tasapainottamisohjelma tuottaisi vuodelle 2030 kuitenkin vielä noin 11 miljoonan euron ylijäämän. Siksi 

emme näe tarvetta tehdä kouluverkon osalta tässä vaiheessa sitovia päätöksiä. 

Hyväksymme kaupunginhallituksen päätösesityksen tasapainottamisohjelmasta vuosille 2023 – 2030 siten, 

että kouluverkon osalta ei tehdä päätöksiä tässä yhteydessä. 
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